
Zápis  z plánovaného zasadnutia  mestského  výboru  Klobušice  pri MsZ Ilava, ktoré sa  
uskutočnilo  v KSD  ( kultúrno-spoločenskom dome )  v  Klobušiciach dňa 26.11.2019 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 

Predseda  MsV (mestského výboru) v Klobušiciach, Daniel Streličák privítal všetkých prítomných. 
Na úvod dal slovo občanovi  Klobušíc pánovi Pavlovičovi, ktorý prišiel na zasadnutie MsZ aj  
manželkou  Ing. Janou Pavlovičovou. 
Pán Pavlovič s manželkou informovali prítomných o prebiehajúcej podpisovej akcii z ich strany. 
Jedná sa o petíciu za zachovanie zelene v parku, ktorý sa nachádza na pozemku č.185/1 v k. ú. 
Klobušice (je to vedľa kultúrno-spoločenského domu - KSD v Klobušiciach). 
Pán Pavlovič upozornil, že  v roku 2016  bolo z parku vyrezaných 16 stromov a nahradiť ich mala 
nová výsadba 27 stromov s tým, že počas troch rokov sa majú TSM starať o vysadené stromy, 
poprípade vyschnuté dosadiť.  Informoval sa, prečo sa tak nestalo a prečo sa vyrúbali aj stromy - 
čerešne v areály materskej škôlky (MŠ Klobušice). 
Pán poslanec Daniel Streličák vysvetlil, že bývalé vedenie pozastavilo výsadbu a ďalšie plánované 
prace v parku z dôvodu plánovanej prístavby MŠ a z tohto dôvodu dali zrezať aj spomínané stromy - 
čerešne. 
Pani Pavlovičová sa vrátila k spomínanej petícii za zachovanie parku v Klobušiciach. Upozornila, že 
je to posledný park, čo ostal pre občanov Klobušíc. Spomenula, že zámockú reštauráciu s parkom v 
minulosti mesto predalo a vila s ďalším parkom bola kedysi prenajatá pre detský domov z Domaniže, 
počas  maľovania, ktorý tam zostal doposiaľ. Tak občania Klobušíc prišli o možnosť sa poprechádzať 
po týchto parkoch.  Spomenula, že viacerí občania nesúhlasia, aby sa na spomínanom pozemku 
realizovala výstavba a tým sa zničil jediný park v Klobušiciach, sú za zachovanie parku, aby sa tam 
mohli prechádzať a hrávať s deťmi. 
Pán Peter Antala, člen MsV v Klobušicach vysvetlil, že deti sa chodievajú hrávať na detské ihrisko 
do areálu MŠ a tiež na detské ihrisko pred bytovkou, kde boli odstránené staré prvky a nahradené 
novými. Skonštatoval, že podľa využitia nie je vhodné mať park pri hlavnej ceste. Tiež sa vyjadril k 
petícii, že občania súhlasia s petíciou na základe jej textu, ktorý je len s malej časti pravdivý. Vyjadril 
sa, že keby niektorí občania vedeli, čo všetko sa pre Klobušičanov vybuduje v rámci tohto projektu, 
nikdy by spomínanú petíciu nepodpísali. 
Priblížil architektonickú štúdiu (bytový dom s polyfunkciou), ktorú prezentovala pre občanov 
Klobušíc stavebná firma ešte v auguste na MsZ, konanom v Klobušiciach.  
Vysvetlil spolu s poslancom Streličákom, že firma, ktorá si prenajme pozemok č.185/1 na realizáciu  
bytového domu pri KSD,  ako protihodnotu za pozemok po výstavbe bytového domu prevedú na 
mesto nebytové priestory (miestnosť cca 90m2), ktorej priestory sa budú využívať na športové účely 
pre občanov Klobušíc (pingpong, rôzne cvičenia jogy, kalanetiky, aerobic, zumba, pilates a pod.), 
zrekonštruuje KSD v Klobušiciach (vymení celú strechu a obnoví fasádu), vybudujú multifunkčné 
ihrisko v areály MŠ, ktoré bude slúžiť na futbal, volejbal, basketbal, tenis, hádzaná, nohejbal, hokejbal 
a pod., okolo tohto ihriska bude ešte vysadená zeleň. 
Takto by sa celá nevyužitá zóna zužitočnila a ešte sa tam vysadia stromy podľa predloženého nákresu. 
Ponuka je, že firma zrealizuje spomínané veci v hodnote asi 180.000,-€  ako protihodnotu za 
pozemok, kde si postaví bytový dom s obchodmi. Takto by sme dostali o cca 80.000,- € väčšiu 
hodnotu ako by bola hodnota pozemku. Toto bola naša podmienka pri jednaní s firmou. 
Pán poslanec Daniel Streličák upozornil, že v najbližšej dobe zvolá ešte ďalšie neplánované 
zasadnutie mestského výboru, kde sa pozvú občania  Klobušíc a tam sa im celý projekt predloží  a 
vysvetli. Budú mať možnosť sa k spomínaným veciam  vyjadriť a rozhodnúť sa, či sú za malý 
doposiaľ nevyužívaný  park, alebo za výstavbu, ktorá by bola veľkým prínosom pre občanov 
Klobušíc. Toto je jedinečná možnosť, ako zrekonštruovať KSD v Klobušiciach, získať nebytové 
priestory na aktivity pre občanov a získať multifunkčné ihrisko na športové využitie v najbližšej dobe, 
pretože 180.000,-€ nám nik, len tak nedá a z rozpočtu mesta tieto spomínané veci žiadame už 
opakované viac rokov bezvýsledne.  



Pán poslanec Bc. Vavrík Branislav upozornil na skutočnosť, že pán primátor má tiež niektoré vyzie 
ako je vyriešenie parkovania v meste, založiť mestskú políciu a podobné projekty, ktoré budú stáť 
nemalé financie a je len určitý balík peňazí, ktorý sa musí prerozdeliť. Každá mestská časť si dáva 
požiadavky do rozpočtu na financovanie svojich požiadaviek, z ktorých sa schváli a zrealizuje len 
malá časť, preto pripomenul, že je to jediná možnosť niečo viac spraviť a dostať do Klobušíc. 
Ak to neprejde,  takáto možnosť padne a to bude všetko. Nech občania nečakajú, že dostanú takéto 
financie z mesta. 

Pán poslanec Daniel Streličák dal návrh pánovi Pavlovičovi a jeho manželkou, aby sa zaujímali aj o 
ďalšie mestské pozemky, ktoré sa nachádzajú nad cintorínom pri lesíku, ktoré by mohli byť v 
budúcnosti vybudované a využívané ako oddychová zóna pre občanov. Pri ich odchode im poďakoval 
za účasť. 

Na zasadnutí sa prebral problém s nedostatočnou údržbou mestských chodníkov a mestských 
trávnatých porastov povedľa  chodníkov, ktoré TSM nekosí.  
Pán poslanec Bc. Vavrík dal návrh, aby sa pripravilo vyhlásenie primátora pre občanov, aby si čistili 
a udržiavali priestranstvá pred svojimi domami ako sa to deje v iných obciach. 

Na záver predseda MsV v Klobušiciach  Daniel Streličák poďakoval všetkým za účasť a zasadnutie  
ukončil. 

V Klobušiciach,  dňa 26.11.2019    
zapísala Bezecná Helena    

Príloha:
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LEGENDA 
SO 01 NAVRHOVANÝ BYTOVÝ DOM S OBCHODMI 

HRANICA POZEMKOV 

VÝŠKOPISNÉ ZAMERANIE 

EXISTUJÚCE INŽINIERSKE SIETE 
EXISTUJÚCI DISTRIBUCNÝ PLYNOVOD STL 
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LEGENDA PLÔCH 

1 1 ZASTAVANÁ PLOCHA. ......... 761,40 m2 

PLOCHA ZELENE 

GABIÓNOVÝ MÚR 

CHODNIK 

KOMUNIKÁCIA 

PARKOVACIE STÁTIE 

f9· 
� 

r---11 � "6' 

� 

7:-

�1 \ ?. Q, 
� � 

�J n-��í ,J 

autori návrhu: Ing. Attila Tompa, Ing. Peter Neilinger I spolupracovali: Ing. Anita Tokovicsová, Ing. Arpád Varga 
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